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Protokół  

ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które się odbyło  

w dniu 24 października 2007 roku w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy Ksawerów.  

 

Wspólnemu posiedzeniu Stałych Komisji przewodniczył – Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – Pan  Henryk Nowak. 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji GOŚiR – Pan Henryk Nowak o godz. 14.00 otworzył wspólne 

posiedzenie Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych i jest zachowane kworum władne do podejmowania 

prawomocnych opinii. Nieobecna jest radna Barbara Wódka i radny Zbigniew Pluta.                   

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska zwróciła się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt.3.15.projektu uchwały  w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ksawerowie. Jest to konsekwencja zaleceń pokontrolnych Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego. Projekt tej uchwały uwzględnia wykonywanie zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej wynikających z ustawy o świadczeniach rodzinnych i ustawy                         

o postępowaniu wobec dłużników alimentacyjnych oraz zaliczce alimentacyjnej.  

Wniosek Pani Wójt został przyjęty jednogłośnie:11 radnych głosowało „za”, bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących.  

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Komisji Henryk Nowak postawił wniosek              

o zatwierdzenie proponowanego porządku obrad wraz z przyjętym wnioskiem.  

Radni-członkowie stałych Komisji w głosowaniu zatwierdzili następujący porządek obrad:  

11 radnych głosowało „za”, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących.  

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

2.Zatwierdzenie porządku obrad. 

3.Opiniowanie projektów uchwał na XX Sesję Rady Gminy Ksawerów. 

 3.1. w sprawie nadania nazw ulicom w obrębie Ksawerów, 

3.2.w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego 

ustnego nieruchomości będących własnością Gminy Ksawerów, 
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3.3. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości będącej własnością Gminy 

Ksawerów ( działka nr ew. 356/7 )   

3.4. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Ksawerów w 

drodze bezprzetargowej ( dz. nr 304/4) 

3.5.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 3 233 zł.) 

3.6. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 45 000 zł.) 

3.7. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 179 510,91 zł.) 

3.8. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 500 zł.) 

3.9. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 6 000 zł.) 

3.10.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 13 500 zł.) 

3.11. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (51 500 zł.) 

3.12.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 104 563,74 zł) 

3.13.w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach na kadencję 

2008-2011. 

3.14 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2008-2011. 

 3.15. w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ksawerowie. 

4. Sprawy różne i wniesione. 

5.Zamknięcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

Ad.3.1. 

Kierownik Elżbieta Wizner omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom                  

w obrębie Ksawerów, w Kolonii Woli Zaradzyńskiej. Są to nowe ulice, które powstały                    

w wyniku podziału terenów stanowiących własność prywatną.  Są to drogi wewnętrzne, które 

nie są własnością Gminy, ale zgodnie z obowiązującymi przepisami na wniosek właścicieli 

tych terenów Rada Gminy takie nazwy ulicom  może nadać. Państwo radni, którzy należą do 

Komisji Gospodarczej ten temat mieli już omawiany na ostatniej Komisji.   

Właściciele terenów złożyli wniosek z propozycjami nazw i te propozycje zostały w projekcie 

uchwaly uwzględnione, ale nie są one wiążące dla Rady. Propozycje dla poszczególnych 

działek są takie: 

- 347/1 – ul. Brzegowa, 

-347/1 do 348/3 – ul. Osiowa 

-347/1 do 348/2 –ul. Poprzeczna, 

-348/4 –ul. Mała. 

Przewodniczący Komisji Henryk Nowak zapytał czy są uwagi do tego projektu? 
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Sołtys Kazimierz Ludziejewski stwierdził, że  w związku z tym, że są to drogi prywatne, 

jako Przewodniczący Rady Sołeckiej tego terenu, uważa, że należy uszanować wolę 

mieszkańców.  

Przewodniczący Komisji Henryk Nowak wobec braku innych głosów w dyskusji postawił 

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią przedstawionego projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.2. 

Kierownik Elżbieta Wizner omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego ustnego nieruchomości będących własnością 

Gminy Ksawerów. Mapka dołączona do projektu zawiera dwie działki niezabudowane( nr 

478/1 – w Woli Zaradzyńskiej tj. przy ul.Chmielnej i nr 303/3 w okolicy Stacji Uzdatniania 

Wody -ul. Akacjowa ). Projekt uchwały został przygotowany, ponieważ zostały dokonane 

podziały, wydzielone z tych działek części, które w planie są przeznaczone pod drogi                            

i     zmieniły się numery porządkowe  działek.  Był już przetarg ogłoszony, ale na te dwie 

działki nie było chętnych. Są to tereny z możliwością zabudowy mieszkaniowej. Stąd 

ponownie ta uchwała zostaje Państwu przedstawiona.  

Przewodniczący Komisji Henryk Nowak wobec braku głosów w dyskusji postawił wniosek                 

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.3.  

Kierownik Elżbieta Wizner zreferowała projekt uchwały dot. wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości będącej własnością Gminy Ksawerów ( działka nr ew. 356/7 ). Projekt dotyczy 

zamiany działki nr ew. 356/7 o pow. 150m2, położonej w obrębie Ksawerów ( nasza 

własność) na działkę nr ew. 356/9 o pow. 150m2, położoną w obrębie Ksawerów ( własność 

Pabiantexu, znajdująca się w sąsiedztwie naszego budynku), celem poprawy warunków 

zagospodarowania działki nr ew. 356/6 będącej własnością Gminy Ksawerów. W związku                   

z przebudową naszego budynku na cele mieszkaniowe i budową nowej klatki schodowej  oraz 

powstaniem nowych mieszkań i przydałyby się nam większy ciąg komunikacyjny. W tym 

celu prowadzone były wcześniej rozmowy z właścicielami terenu sąsiadującego z nami.                     

W zamian za to w tej samej ilości Pabiantex chce otrzymać od nas nieruchomość o tej samej 

powierzchni tj. metr za metr, beż żadnych dopłat. Jest to z korzyścią dla nas, ponieważ ułatwi 

nam dostęp do nowej części budynku.  
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Przewodniczący Komisji Henryk Nowak wobec braku głosów w dyskusji postawił wniosek                 

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.4.  

Kierownik Elżbieta Wizner omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Gminę Ksawerów w drodze bezprzetargowej ( dz. nr 304/4)                 

o powierzchni 0,1660 ha położonej w Woli Zaradzyńskiej. Starostwo Powiatowe 

zaproponowało Gminie nabycie tej działki niezabudowanej w drodze bezprzetargowej.  

Działka położona jest przy ul. mjr Hubala w Woli Zaradzyńskiej, w planie przeznaczona jest 

pod zabudowę mieszkaniową.  

Ta propozycja była już przedstawiana na Komisji Gospodarczej i została zaopiniowana 

pozytywnie. Stąd dzisiaj przedstawiony jest Państwu projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Henryk Nowak stwierdził, że ten projekt uchwały jest 

gospodarczo uzasadniony.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.5. 

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński omówił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 3 233 zł.).  

Dyrekcja Gimnazjum w Ksawerowie zwróciła się z prośbą  o zwiększenie budżetu o środki 

finansowe, które zostały wydane w związku z obchodami X-lecia Gminy Ksawerów, m.in. 

pomalowanie budynku szkoły wokół hali sportowej.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad.3.6. 

 Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zreferował projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 45 000 zł.). Zwiększa się plan dochodów Gminy 

Ksawerów na 2007 rok w wysokości 45 000 zł. w wyniku otrzymania dotacji z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych Województwa Łódzkiego na budowę/modernizację drogi/dróg 
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dojazdowych do gruntów rolnych w miejscowościach Wola Zaradzyńska, Nowa Gadka-

zgodnie z zawartym porozumieniem. W związku z tym zwiększa się  plan wydatków Gminy 

Ksawerów na 2007 rok w wysokości 45 000 zł. zgodnie z załącznikiem.   

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.7.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński omówił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 179 510,91 zł.). Niniejszy projekt uchwały jest skutkiem 

otrzymania refundacji (w wys. 75%) wniosków o płatność na zadanie pn: „Modernizacja 

stacji uzdatniania wody”. W związku z powyższym zwiększa się plan dochodów Gminy 

Ksawerów na 2007 rok w wysokości 179 510,91 zł. w wyniku otrzymania refundacji 

poniesionych wydatków na realizowanie projektu Nr Z/2.10/III/3.1./527/04/318/07 pn: 

„Modernizacja stacji uzdatniania wody” w ramach programu ZPORR 2004-2006-zgodnie                    

z załącznikiem.W § 2. zmniejsza się plan przychodów Gminy Ksawerów na 2007 rok w 

wysokości 179 510,91 zł. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.8.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 500 zł.) 

Projekt uchwały dot. przesunięcia środków finansowych tj. kwoty 1 500 zł.z działu 700 

rozdział 7005§4390 na dział 710 rozdział 71004§4300,  która jest niezbędna do opracowania 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    
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Ad. 3.9.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zreferował projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 6 000 zł.). Powyższa kwota dotyczy wydatków związanych z 

wynagrodzeniami bezosobowymi, czyli umowy –zleceń, które są związane z pokryciem 

wynagrodzeń osób z zewnątrz, które podjęły się  czynności kontrolnych w GOPS.  

W związku z tym dokonuje się rozdysponowania środków z tytułu wolnych środków 

budżetowych z lat ubiegłych w wys. 6 000 zł. z przeznaczeniem na zwiększenie nakładów na 

utrzymanie Gminnego Ośrodka  Pomocy Społecznej w Ksawerowie. Te środki są niezbędne 

do uregulowania płatności.  

Radna Maria Wróbel zapytała, czy takie czynności kontrolne nie są bezpłatne? Co 

spowodowało, że taka kontrola musiała być zlecona? Dlaczego jednostka uprawniona do 

kontroli nie kontroluje bezpłatnie?  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że z ustawy o finansach publicznych 

wynika, iż Wójt Gminy zleca taką kontrolę wewnętrzne  upoważnionym osobom. Nie ma 

mamy takiej osoby na etacie. Takie kontrole przeprowadzane są rutynowe w każdej jednostce. 

Po objęciu swojego stanowiska pani kierownik stwierdziła, że są nieprawidłowości                            

w wystawionych decyzjach. Część decyzji skorygowała pani kierownik przy pomocy pani 

mecenas, ale tych decyzji do skorygowania jest ponad 600. Kontrola nadal trwa. W GOPS-ie 

została zwolniona osoba, która zajmowała się świadczeniami. Służby gminne nie są 

przygotowane do przeprowadzenia kontroli z zakresu świadczeń rodzinnych                                       

i alimentacyjnych. W związku z powyższym kontrolę przeprowadzają osoby uprawnione. 

Kontrola musi wykazać, jakiego rzędu są to nieprawidłowości, abyśmy potem mogli to 

zgłosić odpowiednim instytucjom.   

Radna Maria Wróbel czy po zwolnieniu pracownika, który odpowiada za te 

nieprawidłowości, jest w tej chwili pewność, że nie będzie już takich błędów?  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że nowy pracownik opracowuje decyzje                

w oparciu o program komputerowy i następnie są sprawdzone przez osoby nadzorujące. 

Zmieniły się 3 osoby w GOPS-ie, m.in. księgowe oraz pani naliczająca świadczenia. Na 

dzisiaj na pewno nie ma żadnych uchybień.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.10. 



 7 

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 13 500 zł.). Pan dyrektor Gimnazjum w Ksawerowie 

złożył wniosek o przyznanie środków w wys. 13.500 zł. na wymianę okien, które są w złym 

stanie technicznym.  

W związku z powyższym dokonuje się rozdysponowania środków z tytułu wolnych środków 

budżetowych z lat ubiegłych w wys. 13 500 zł. z przeznaczeniem na zwiększenie nakładów 

na utrzymanie Gimnazjum w Ksawerowie. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.11.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński omówił projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (51 500 zł.).Pan skarbnik wyjaśnił, że przesunięcie 

środków finansowych na zadanie pn: „Przebudowa nawierzchni ulicy Miłej w Ksawerowie” 

zostało dokonane Zarządzeniem Wójta Nr 64 w celu prawidłowej realizacji tego zadania, ale 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Łodzi zwróciła uwagę , że takie przesunięcie powinno być 

w formie uchwały. W związku z tym korygujemy ten błąd przedstawiając Państwu projekt 

uchwały. Po jutrzejszej sesji, zostanie uchylone Zarządzenie Wójta w tej sprawie.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad.3.12. 

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 104 564 zł). Dokonuje się przesunięcia środków 

między paragrafami w ramach działu i rozdziału w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok-

zgodnie z załącznikiem. Jest to uchwała porządkująca. W przypadku zadań, które są 

finansowane w ramach zawartych umów na finansowanie ze źródeł unijnych –wydatki 

wymagają zapisania w dwóch paragrafach inwestycyjnych. Jeden paragraf dotyczy kwot 

unijnych i jest z cyferką nr 8 na końcu, a drugi paragraf ( środki własne+dotacja 10%                        

z budżetu państwa) jest z cyferką -9 na końcu. W chwili tworzenia budżetu, my nie mieliśmy 

żadnej wiedzy, kiedy będą te środki zwrócone i wszystko finansowaliśmy z własnych 

środków, czyli  z cyferką 0. W tej chwili są już przekazane środki na nasz rachunek i musimy 
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to uporządkować, żeby na koniec roku do tego projektu przedstawić uchwałę, która wykaże 

wszystkie wydatki w prawidłowy sposób. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad.3.13. i Ad.3.14. 

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski omówił projekty uchwał w sprawie wyboru ławników 

do Sądu Rejonowego w Pabianicach na kadencję 2008-2011 i do Sądu Okręgowego w Łodzi 

oraz  przedstawił opinię zespołu opiniującego na temat zgłoszonych kandydatów na ławników 

na kadencję 2008-2011. Tym razem kandydatów było znacznie mniej niż 4 lata temu. 

Zgodnie z przepisami do 30 czerwca 2007 r. do Rady Gminy Ksawerów wpłynęły 

następujące zgłoszenia: 

1) Alicja Pasternak, 

2) Paweł Bulzacki, 

3)  Zbigniew Adamczewski, 

4) Bożena Kubiak-Skiba, 

5) Halina Kardas, 

6) Marian Kaleta- kandydatura została wycofana przez Prezesa Sądu Okręgowego                   

w Łodzi z uwagi na wymóg przepisu, iż ławnikami nie mogą być radni gminy, której 

rada dokonuje wyboru ławników, 

7) Ewa Bartold.  

Po zapoznaniu się z kryteriami dotyczącymi wyboru ławników i rozpoznaniu złożonych kart 

zgłoszeń, zespół opiniujący pozytywnie zaopiniował następujące kandydatury: 

- do Sądu Okręgowego w Łodzi: 

1) Pani Ewa Bartold, 

2) Pani Alicja Pasternak. 

 -do Sądu Rejonowego w Pabianicach: 

1)Pan Paweł Bulzacki, 

2)Pani Halina Kardas, 

3)Pani Bożena  Kubiak-Skiba. 

Przewodniczący Komisji Henryk Nowak powiedział, że radni zostali zapoznani                              

z kandydatami na ławników i przypomniał, że ostateczna decyzja co do wyboru kandydatów 

zapadnie na jutrzejszej sesji, ponieważ odbędzie się głosowanie tajne w tej sprawie. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektów uchwał głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad. 3.15.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ksawerowie. Pani Wójt powiedziała, że jest to 

konsekwencja zaleceń pokontrolnych Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego. Projekt tej 

uchwały uwzględnia wykonywanie zadań zleconych z zakresu administracji rządowej 

wynikających z ustawy o świadczeniach rodzinnych i ustawy o postępowaniu wobec 

dłużników alimentacyjnych oraz zaliczce alimentacyjnej. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                              

i wstrzymujących nie stwierdzono.    

Ad.4. 

Radna Urszula Świątkowska zaproponowała, aby nie czytać podstawy prawnej projektów 

uchwał, w celu usprawnienia pracy. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w tej sprawie trzeba będzie zasięgnąć opinii radcy 

prawnego.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak złożyła wstępny wniosek, który dotyczyłby zmiany 

uchwały, która   weszłaby w życie od 1 stycznia 2008 roku. Wniosek brzmiałby tak: 

 – w przypadku usprawiedliwionej nieobecności- np.: choroba ( udokumentowana 

zwolnieniem lekarskim) lub  przypadek losowy ( dokument-akt ) : radny i sołtys otrzymuje 

pełną dietę.  

Uzasadnienie: radni i sołtysi poza pracą na sesjach i komisjach współpracują z jednostkami 

gminnymi( szkoły, OSP, Koła Gospodyń, Jednostka Wod-Kan),oraz uczestniczą w różnego 

typu spotkaniach. Radni jakiś czas temu poświęcają i taki wniosek byłby zasadny, o ile będzie 

zaakceptowany przez radnych i sołtysów.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki stwierdził, że jest czas do zastanowienia się nad 

propozycją do jutrzejszej sesji.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński stwierdził, że nie ma prawa do sprawdzania zwolnień 

oraz innych dokumentów.  
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